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Program:

1) Informace z institutu

2) Informace z kateder a součástí

Dr. Koudelková za katedru MKPR uvedla, že konference EUPRERA dopadla
dobře. Zúčastnilo se cca 150 lidí. Děkujeme organizátorům.

Studenti zorganizovali „týden udržitelnosti“ – akce se velice vydařila.

Půjde výzva z MŠMT NPO Podpora zelených dovednotí. IKSŽ se k tomuto tématu
přihlásí (formanových předmětů na IKSŽ).

Prof. Štoll za katedru KMS informoval o tom, že semestr bohužel začal s
technickými problémy. V každé místnosti byla nějaká komplikace. Technika ale
nefungovala ani v Jinonicích. Ve výuce dr. Bednaříka např. nefungoval mikrofon. Dr.
Končelík se spojí s tajemníkem fakulty a požádá o systémové řešení tohoto
problému. Jan Peml k tomu dodal, že počítače jsou nyní v nové doméně a je tak
třeba se nejdříve nově přihlásit. Dr. Končelík požaduje, aby týden před zahájením
letního semestru proběhla ve všech učebnách kontrola techniky.

Seznamovací pobyt prvního ročníku KMS proběhl bez komplikací.

Prof. Štoll obdržel od Rady pro vnitřní hodnocení UK hodnocení realizace
bakalářského studijního programu Komunikační studia se specializacemi.

Prof. Štoll úspěšně absolvoval jmenovací řízení na Janáčkově akademii múzických
umění a nyní čeká na jmenovací dekret.

Dr. Reifová bude na konci října jmenována docentkou. .

Proběhla schůze katedry, která byla spojená s oslavou kulatých narozenin prof.
Štolla.

Na pedagogický Erasmus přijede z Trnavy prof.Spálová. Nabízí svoje přednášky s
tématy, která by se hodila pro MKPR.



Doc. Alice Němcová Tejkalová informovala, že na katedře žurnalistiky vyšlo
pedagogům několik nových publikací.

U státních zkoušek opět nebyla v pořádku technika.

Na katedře proběhne interní seminář pro pedagogy ohledně obsahu závěrečných
prací. Bude se probírat, jak správně hodnotit kvalitu prací – potřebujeme komplexní
přístup. Potýkáme se s neschopností studujících rozlišit střet zájmů.

Doc. Silverio, kolegyně a kolegové pracují na reakreditaci magisterské žurnalistiky.

Český doktorský studijní program má v prvním ročníku zapsaných 13 studentů. Na
CDS jsou 2 volná místa, prosím, šiřte informaci ke svým doktorandkám a
doktorandům.

Bylo by dobré, kdybychom věděli termíny zimních státnic v prosinci, a mohli jsme tak
dopředu najít včas tajemníky do komisí. Dr. Končelík uvedl, že v případě nouze by
se pak mohli zapojit a tajemničit i někteří pedagogové třeba z jiných kateder, kteří
nejsou vytížení jako zkoušející. Prof. Štoll k tomu uvedl, že předseda státnicové
komise by měl zápis přečíst a zkontrolovat ho. Zvlášť se to týká zápisů ze zkoušek
studentů, kterým je udělena špatná známka – jde tam hlavně o správnou formulaci
problému.

Dr. Končelík požaduje, aby si vedoucí kateder zkontrolovali účast svých kolegů na
státnicích a dalších akcích IKSŽ.

MgA. Peml požaduje schůzku s tajemníkem fakulty. Pracovníci RTL nyní nemohou
ovládat techniku, tak jak byli zvyklí. Systém je nyní „rozbitý“. Je třeba objednat další
věci a dokoupit licence.

Také bude potřeba změnit ceníky za lidi i techniku pro externí služby. Bude potřeba
nová směrnice.

V Celetné nechladí klimatizace.

Dr. Prázová řeší databáze na r. 2025.

Tematický monitoring již není třeba dál platit.

Dr. Končelík požaduje provést kontrolu všech databází, které nyní platíme, abychom
věděli, jak jsou využívány.

V rámci Cemes se nabízí kurz pro pedagogy.



Dr. Bednařík uvedl, že fakulta obdržela od Národního akreditačního úřadu pro
vysoké školství podklady ohledně žádostí o prodloužení akreditace doktorských
studijních programů Mediální a komunikační studia / Media and Communication
Studies. Fakulta nyní odešle k podkladům vyjádření a Rada NAÚ by měla v blízké
době vydat rozhodnutí.

Ing. Dostálková připomněla, že do 17.10. je potřeba podat žádosti do fondu
mobility.

Ing. Dostálková také uvedla, že už potřebuje, aby vedoucí kateder odevzdali přehled
odměn.

Ve smlouvách DPP nastanou změny – všichni, kdo budou mít tuto dohodu – budou
muset nově vyplňovat měsíční výkazy práce. Narůstá tak administrativní zátěž.

Příští porada vedení IKSŽ se uskuteční: 6. 11. 2023 v učebně č. 110

Zapsala: Pavla Koterová

Za správnost: Dr. Jakub Končelík, ředitel IKSŽ


